

<https://beritakini.biz/beg-suncon-berfungsi-berjumlah-rm463-juta/>



*Beg SunCon berfungsi berjumlah RM463 juta*

## BEG SUNCON BERFUNGSI BERJUMLAH RM463 JUTA

🕒 2 hari lalu 📁 Ekonomi 👁 8 Views

KUALA LUMPUR: Sunway Construction Group Bhd (SunCon) telah memperoleh dua surat anugerah bagi kejuruteraan, perolehan, pembinaan dan pentauliahan (EPCC), serta kerja-kerja bangunan, berjumlah lebih RM460 juta.

Dalam makluman kepada Bursa Malaysia semalam, SunCon berkata ia telah memperoleh kontrak bernilai RM185 juta daripada Sharp Ventures Solar Sdn Bhd untuk menjalankan kerja-kerja EPCC bagi kemudahan penjanaan tenaga fotovoltaik solar 50 megawatt di Kapar, Klang.

“Tempoh untuk menyiapkan kerja-kerja EPCC ialah 18 bulan dari tarikh permulaan yang dinyatakan dalam notis untuk meneruskan kerja-kerja penuh EPCC, yang dijangka bermula pada Disember 2022.”

SunCon berkata kontrak EPCC tertakluk kepada risiko pembinaan biasa turun naik harga bahan, serta risiko kewangan daripada bon kewangan yang mesti dibangkitkan daripada institusi kewangan untuk mendapatkan kontrak EPCC.

Selain itu, syarikat itu berkata kontrak EPCC tidak akan mempunyai sebarang kesan ke atas modal saham dan pegangan saham pemegang saham yang besar bagi SunCon, kerana ia tidak melibatkan sebarang peruntukan atau terbitan saham baharu oleh SunCon.

“Kontrak EPCC dijangka tidak mempunyai sebarang kesan material serta-merta ke atas pendapatan sesaham, aset bersih sesaham dan pengedaran kumpulan SunCon bagi tahun kewangan berakhir 31 Dis 2022.

"Bagaimanapun, kecuali sebarang keadaan yang tidak dijangka, kontrak EPCC dijangka menyumbang secara positif kepada pendapatan kumpulan SunCon bagi tahun kewangan berakhir 31 Dis 2023 dan seterusnya."

Dalam pengumuman berasingan, SunCon berkata ia telah memperoleh surat anugerah bernilai RM278 juta daripada Sunway Flora Sdn Bhd berhubung kerja-kerja bangunan utama untuk cadangan pembangunan dua blok kondominium kediaman yang terdiri daripada podium, tempat letak kereta, kemudahan umum dan kolam renang. , di Bukit Jalil, Kuala Lumpur.

"Projek itu akan bermula pada 1 Nov 2022 dan dijangka siap pada 31 Okt 2025."

SunCon berkata jumlah projek baharu yang diperoleh kumpulan tahun ini berjumlah RM881 juta.